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Styrelsemöte via Teams 
Tid:  18.30 – 19.45 
 
Ordförande, som befann sig på resande fot, var med en kort stund i inledningen. 
Hon påpekade vikten av att rapporterna kommer in minst en vecka innan mötet, så 
att alla hinner läsa igenom och begrunda det rapporterade. 
 

§ 56 Mötets öppnande 
 Vice ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  
 
§ 57 Godkännande av dagordning  
 Dagordningen gicks igenom och godkändes.  
 
§ 58 Val av Justerare 
 Avdelningskassören valdes att jämte mötesordföranden justera dagens protokoll. 
 
§ 59 Föregående protokoll från 21-04-18 
 Föregående protokoll gicks igenom. Mötet informerades om att avtalet mellan Royal 

Canin (RC)och SSRK nu är undertecknat av parterna. I avtalet sägs att vid alla våra 
arrangemang ska det tydligt framgå att RC är huvudsponsor till SSRK. Där fastställs 
vidare att RC sponsrar SSRKs aktiviteter med foder, DOCK inte till de av våra aktiviteter 
där vilt hanteras. Vid de tillfällena får annan foderleverantör kontaktas för sponsring. 
Mötet väckte förslaget om att en liten informationstext med RC-logga tas fram, som 
kan användas till våra arrangemang (på dokument, i sociala media och på hemsidan). 
Därefter lades protokollet till handlingarna. 

 
§ 60 Rapporter  
 De skriftliga rapporterna gicks igenom.    
 
§ 61 KM, rapport om läget 
 Mötet fick information om att arbetet med KM fortskrider. Man jobbar nu med siktet 

på ett endagars-arrangemang, där de startande får en fastställd starttid. Detta bidrar 
till att minska antalet personer på startplatsen. Det blir ingen prisutdelning efter 
avslutad provdag, utan varje ekipage fotograferas vid inskrivningen och sedan kommer 
resultaten att presenteras, med kort, på hemsida och i sociala medier.  

 Frågan om sponsring till KM var uppe och det konstaterades att Agria är vidtalad 
liksom Anicura. Mötet fann att Royal Canin också ska tillfrågas, eftersom provet 
genomförs på Dummies. Vidare kan det presentkort som erhållits genom SSRK 
Dalarnas medlemmars köp på Granngården utnyttjas för priser.  
Den tanke som funnits om att ha en avslutande måltid med prisutdelning slopades.  

 
Styrelsen beslöt att uppdra åt avd.sekr. att avboka Rankhyttan och att göra en förnyad 

påminnelse om att våra medlemmar kopplar sina köp på Granngården till vårt 
föreningsavtal med dem. 
 

 Vidare konstaterade mötet att de championatshästar och Vandringspriset, som skulle 
ha delats ut på kvällen, istället överlämnas personligt till resp. mottagare. Även här tas 
ett kort vid överlämnandet, som sedan presenteras på Hemsidan och i sociala medel. 

 
§ 62 Jubileumsmiddag? 
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Styrelsen diskuterade frågan om 30-årsjubileumsmiddag. 
Styrelsen beslöt att skjuta fram det stora firandet till vårt 35 årsjubileum år 2025.  
 

Styrelsen gjorde ett inköp av profilprodukter med avseende på en jubileumsmiddag. 
Dessa produkter föreslås nu istället fördelas mellan våra olika verksamhetsområden, så 
att de t.ex. kan utnyttjas till priser/ uppmuntran/ domargåvor etc.  
Mötet fann att när sådana tider kommer, då människor kan träffas tillsammans igen, 
tar styrelsen nya tag i diskussionerna om en gemensam medlemsmåltid/-aktivitet. 

 
§ 63 Hemsidan och Facebook och Instagram 
 Styrelsen konstaterade att det stundtals är mycket jobb med hemsidan och att 

Webbmaster kanske borde få lite avlastning. Styrelsen fann att utbildningsansvarig 
skulle kunna vara en extra resurs och hon uppmanades ta kontakt med webbmaster.  

 Mötet konstaterade att det är hög tid att våra sponsorer presenteras på hemsidan och 
i sociala medier. En regel som brukar tillämpas är att minst två veckor innan och två 
veckor efter ett arrangemang ska sponsorerna ligga med på vår hemsida.   

 
§ 64 Skrivelser 
 De skrivelser som kommit är den veckopost som kommit från Hs och som har 

vidarebefordrats till styrelsen och till sektionerna. Nya avtal rörande behörigheter för 
medlemskontroller har kommit, en till avdelningssekreteraren för Stora kollen och ett 
par till sektionsordförandena för Snabbkollen.  

 
§ 65 Övriga frågor 

- Utställningsansvarig meddelade att vår ansökan om Utställning 2023 har blivit 
godkänd och domare är klara.  

- Så fort restriktionerna släppt kommer nya diskussioner att föras med 
Studiefrämjandets Jägarutbildning. Vi hade presenterat ett förslag om att komma 
och visa dem vad våra hundraser arbetar med.    

 
§ 66 Nästa möte 
 Uppdrogs åt avd.ordförande att återkoppla till styrelsen med förslag om datum för 

nästa möte.  
 
§ 67 Mötets avslutande 

Mötesordförande tackade ledamöterna och mötet avslutades. 
 


